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Protokół nr XII/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 29 października 2015 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 -19.40 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Regulaminu głosowania podczas 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu. 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyboru ławników na kadencję w latach 2016 - 2019. 

10. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości 

na 2016 r. 

11. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od środków 

transportowych na 2016 rok. 

12. Projekt uchwały w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta dla 

obliczenia wysokości podatku rolnego na 2016 rok.  

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXI/232/2005 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 29 listopada 2005 r. w sprawie określenia wzorów 

formularzy obowiązujących w zakresie podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego oraz leśnego. 

14. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej 

dotyczącej realizacji projektu „Przebudowa drogi powiatowej nr 2733P Grońsko-Krzywy 

Las-Grudna” w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 

Drogowej na lata 2016-2019”  
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15. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr II/10/2014 Rady Miejskiej w 

Lwówku z dnia 29 grudnia 2014 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 

16. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2015r.  

17. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

18. Odpowiedź na interpelacje. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Lwówku Pan Piotr Przewoźny.  

Powitał radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

pracownika biura Rady, Senatora Filipa Libickiego oraz uczestniczące w obradach 

społeczeństwo. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

W obradach XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 14 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem Rada jest władna do odbycia obrad 

sesyjnych i podejmowania uchwał.  

W związku z rezygnacją radnego Rady Miejskiej, Pana Roberta 

Stępinskiego, do czasu przeprowadzenia wyborów uzupełniających do Rady 

Miejskiej w Lwówku, Rada składała się z 14 radnych. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny korzystając z okazji 

bytności Senatora Libickiego wspólnie z Burmistrzem Miasta i Gminy złożyli gratulacje 

i wręczyli okolicznościowy adres wraz z wiązanką kwiatów. 

-Senator Filip Libicki złożył serdeczne podziękowania Wyborcom, którzy tak bardzo 

zaufali Jego osobie i oddali swoje głosy w wyborach do Senatu i zapewnił, że będzie 

służył Lwóweckiemu społeczeństwu swoją pomocą, wiedzą i doświadczeniem. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu XI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu 

i możliwości zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektem protokołu  

z obrad XI sesji . 

-Zabierając głos radny Piotr Wojciechowski stwierdził, że zapoznał się  

z protokołem z XI sesji i może stwierdzić, że jest on bardzo obszerny, chyba 

jeszcze w historii obrad naszej Rady takiego niestety, ale nie było. Jest on 

wręcz napisany jak stenogram. Jednak pomimo, że protokół ten 

szczegółowo odzwierciedla całość odbytych obrad, to w mojej ocenie - 

stwierdził Pan Wojciechowski - mam jeszcze małą uwagę, że powinien 

zawierać on również wypowiedź, którą wypowiadał z sali mieszkaniec naszej 

Gminy. Dlatego wnoszę by w protokole z XI sesji, po uwadze o odrzuceniu 

przez Radnych nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag z II wyłożenia 

planu zagospodarowania przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko II 

(str. 24 protokołu) dopisać następującą uwagę: 

 

 „Podczas głosowania uwag, Pan Krzysztof Czarkowski, mieszkaniec 

gminy Lwówek, siedząc na widowni i obserwując obrady, wielokrotnie bez 

udzielenia mu głosu, głośno wyrażał swoje opinie na temat Rady Miejskiej  

w Lwówku oraz na temat pełnienia obowiązków służbowych przez radnych. 

Porównał między innymi Radę Miejską w Lwówku do Wielkiej Rady 

Faszystowskiej.  

Oskarżał radnych, że głosują podczas sesji nie przeczytawszy w ogóle tego 

nad czym głosują i nie mając o tym żadnego pojęcia.  

Nazwał radnych wszechwiedzącymi automatami, towarzystwem wzajemnej 

adoracji, które ma jakiś dług wobec Burmistrza, dlatego tak głosuje. 

Stwierdził, że rodziny radnych w ten sposób otrzymują zamówienia na pracę 

z Urzędu.  

Oznajmił również, że radni odrzucają uwagi do planu ponieważ boją się, że 

Burmistrz zabierze im diety.  

Zagroził również radnym, że jak będą dalej tak głosować to przyjdzie z 

ludźmi pod ich domy z pretensjami.” 
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W tym miejscu Pan Wojciechowski jeszcze raz prosił o dopisanie tej 

poprawki do protokołu, jeśli oczywiście Rada to w całości przegłosuje.  

"Bowiem Pan Czarkowski ma prawo do krytyki władzy, ale nie ma prawa do 

obrażania nas, tym bardziej, że jesteśmy funkcjonariuszami publicznymi na 

służbie, a tym samym pan ten obrażał całą Radę Miejską, która jest 

konstytucyjnym organem naszej ojczyzny Rzeczypospolitej Polskiej". 

W związku z powyższym Panie Przewodniczący - kontynuował dalej 

wypowiedź radny Pan Wojciechowski - wnoszę również, o skierowanie tej 

sprawy do Prokuratury Rejonowej w Nowym Tomyślu, aby złożyć stosowne 

zawiadomienie informujące o zachowaniu Pana Czarkowskiego podczas 

obrad XI sesji Rady Miejskiej w Lwówku.  

Pan Wojciechowski przypomniał też, że Pan Czarkowski nazwał Radę 

Miejską w Lwówku, Wojskową Radą Ocalenia Narodowego, ale ten zapis 

znajduje się w samej treści tegoż protokołu. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił się z pytaniem do 

uczestniczących w obradach dzisiejszej sesji radnych, czy ktoś jeszcze 

wnosi uwagi do protokołu z XI sesji Rady Miejskiej.  

Ponieważ radni nie zgłosili więcej uwag Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania złożonej przez radnego Wojciechowskiego poprawki. 

 

"za" poprawką złożoną do protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

przez radnego Piotra Wojciechowskiego ww. brzmieniu radni opowiedzieli 

się jednogłośnie - 14 głosami za. 

 

-Radny Wojciechowski interesował się ponownie, czy ta uwaga wraz ze 

stosownym wnioskiem zostanie skierowana do Prokuratury Rejonowej  

w Nowym Tomyślu. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że zgodnie z wynikiem 

głosowania radnych, stosownym pismem uwaga ta zostanie przesłana do 

Prokuratury Rejonowej w Nowym Tomyślu. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poddał pod głosowanie protokół  

z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Lwówku wraz z naniesioną poprawką. 
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Radni "jednogłośnie" - 14 głosami za- przyjęli protokół z XI sesji Rady 

Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad.4. Przyjęcie porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po odczytaniu przez Przewodniczącego Rady porządku obrad XII sesji nie 

wniesiono do nie go uwag, ani poprawek, w związku z tym radni  przyjęli go 

14 głosami "za", jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy 

międzysesyjnej. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady z pracy międzysesyjnej załączona jest 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 30.09.2015 R. DO 29.10.2015 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

-p. Bogusławem Kaczmarek w sprawie podziękowania za współpracę dot. 

gazownictwa 

-p. Świtała w sprawie lokalizacji fermy wiatrowej na terenie Brodów 

 burmistrzami i wójtami powiatu nowotomyskiego oraz lekarzem weterynarii w 

sprawie schroniska dla zwierząt w Posadówku 

 p. Iloną Nowaczyk w sprawie pozyskania środków z unii europejskiej na 

żłobek 

 dyrektorami szkół z okazji Dnia Nauczyciela 

 p. Adamem Malik w sprawie wysypiska śmieci 
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Burmistrz wziął udział w: 

 posiedzeniu Rady Nadzorczej ZGK 

 debacie społecznej z udziałem Wielkopolskiego Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Poznaniu oraz Wojewody Wielkopolskiego - Nowy Tomyśl 

 XXXVI Biegu Powstańczym 

 uroczystości nadania medali za długotrwałe pożycie małżeńskie 

 Odbiorze pogwarancyjnym ścieżki rowerowej Pakosław-Brody 

 Warsztatach florystycznych organizowanych przez KOLD w MGOK 

 Zebraniu Powiatowego Zarządu OSP w Bródkach 

 Pasowaniu uczniów klas I szkół podstawowych (Pakosław, Zębowo, 

Chmielinko i gimnazjum) 

 Zjeździe Wójtów i Burmistrzów w Rosnówku 

 III Grand Prix Powiatu Nowotomyskiego w Biegach Ulicznych 

 spotkaniu poświęconemu organizacji Święta 11 listopada - zapraszam są to 

gminne obchody 

 otwarciu Domu Seniora „Złoty Wiek” w Węgielnej 

 spotkaniu z Tomaszem Dutkiewicz dyrektorem Agencji Nieruchomości 

Rolnych w Poznaniu, wspólnie z Starostą Nowotomyskim w sprawie 

przejęcia Parku 

 Seminarium poświęconemu partnerstwu na rzecz przeciwdziałania ubóstwu  

i wykluczeniu społecznemu w Kwilczu 

 Otwarciu biura KOLD w Lwówku 

 Spotkaniu w sprawie planu gospodarki niskoemisyjnej - wyłącznie do planu. 

Plan jest robiony z dofinansowaniem WFOŚ w Poznaniu. 

 Spotkaniu w sprawie schroniska w Posadówku (grozi zamknięciem) 

-Kontynuując wypowiedź Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek Pan Długosz 

stwierdził, że schronisko zwierząt funkcjonuje już prawie 3 lata. Była to 

inicjatywa 5 gmin. Swego czasu zakupiliśmy klatki dla tych zwierząt, 

nakładając również na kierującego pewne obowiązki. 

Jednak z różnych względów, bo tu należy zaznaczyć, że nie jest to wina tych 

osób, które kierują tym schroniskiem, ale tak po trosze, to wina Agencji, 
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trochę po stronie "BARKI", iż zachodzi obawa, że to schronisko może zostać 

zamknięte.  

Może ono zostać zamknięte nie ze względu na stan zwierząt, bo Lekarz 

Weterynarii praktycznie nie ma żadnych uwag. Jedyna taka uwaga to 

zwiększenie ilości spacerów z tymi zwierzętami, ale poza tym są pewne 

przepisy, które obligują zachowanie norm co do funkcjonowania tego typu 

obiektów.  

Tu chodzi przede wszystkim o oddzielne pomieszczenie dla Lekarza 

Weterynarii, o pomieszczenie do przechowywania pasz i karmy, oraz 

pomieszczenie biurowe na dokumentację, no i najważniejsze to 

pomieszczenia na 2 - 3 izolatki dla nowo przybyłych zwierzaków, niezbędne 

do ich obserwacji względem ich zachowania się. 

Te warunki, o których tu wspomniałem - stwierdził Burmistrz - są spełnione  

w zasadzie w 80%, bo pomieszczenia są. Ale Agencja Rolna Skarbu 

Państwa, która jest właścicielem tych pomieszczeń, zakazała 

przeprowadzania wszelkich prac remontowych i inwestorskich, które winny 

być realizowane zgodnie z umową zawartą pomiędzy Agencją, a BARK - ą. 

Miejmy nadzieję, bo jest takie małe światełko w tunelu, że to wszystko 

będzie spełnione i my będziemy do tego z burmistrzami i z wójtami tych 5 

naszych gmin rozmawiać i dążyć, aby ten problem do końca tego roku był 

rozwiązany. 

Kontynuując dalej swą wypowiedź Burmistrz Miasta i Gminy informował, że 

ponadto brał udział w: 

 Seminarium "Prowadzenie działań rewitalizacyjnych przez samorządy - teoria i 

praktyka" organizowane przez Stowarzyszenie Gmin  i Powiaty 

Wielkopolskie 

 

W imieniu Burmistrz Sekretarz wziął udział w: 

 

 Maratonie zumby w M-GOK Lwówek 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  
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 (58) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy zwiększenia 

budżetu o kwotę 600 374,00 z tytułu otrzymanych dotacji z budżetu państwa 

na realizację zadań z zakresu pomocy społecznej, oświaty oraz na 

przeprowadzenie wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Lwówku  

i wyborów do Sejmu i Senatu RP 

 (59) w sprawie powołania obwodowych komisji wyborczych do 

przeprowadzenia wyborów do Sejmu i Senatu RP, zarządzonych na dzień 

25.10.2015 r. 

 (60) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży 

(działki nr 225 i 226 w Posadowie) 

 (61) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – dot. przeniesień w planie 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej 

 (62) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – dot. zwiększenia budżetu  

 z tytułu otrzymanej dotacji na przeprowadzenie wyborów do Sejmu i Senatu 

RP 

 (63) w sprawie udzielenia upoważnienia do wydawania decyzji 

administracyjnych i prowadzenia postępowań – dla p. Alicji Zając 

 (64) w sprawie upoważnienia do dokonywania czynności związanych  

 z wyborami – dla Sekretarza Gminy 

 (65) zmieniające zarządzenie nr 38/2015 z dnia 26.06.2015 r. w sprawie 

ustalenia opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń będących w trwałym 

zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lwówku 

 (66) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – dot. zwiększenia budżetu o 221 

592,08 zł. z tytułu otrzymanej dotacji na wypłatę zwrotu części podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego dla rolników 

 (67) w sprawie odwołania członka w Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 3  

  w Lwówku, powołanej do przeprowadzenia wyborów do Sejmu i Senatu RP 

w dniu 25.10.2015 r. 

 (68) w sprawie uzupełnienia składu Obwodowej Komisji Wyborczej nr 3  

  w Lwówku, powołanej do przeprowadzenia wyborów do Sejmu i Senatu RP 

w dniu 25.10.2015 r. 
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7. Interpelacje. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja. 

 

W trakcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku nie zgłoszono również 

żadnej interpelacji. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Regulaminu głosowania 

podczas wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu. 

 

-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak objaśnił, że Rada Miejska w Lwówku 

wybiera dwóch ławników spośród trzech kandydatów zgłoszonych zgodnie  

z ustawą z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych (tekst 

jednolity Dz. U. z 2015 r. poz. 133 z późn. zm.). 

Głosowanie jest tajne i odbywa się za pomocą kart do głosowania. 

Kandydaci na ławników umieszczeni są na karcie do głosowania w porządku 

alfabetycznym. Z lewej strony, przed numerem porządkowym i nazwiskiem 

 i imieniem kandydata widnieje kratka. 

Głosowanie przeprowadza 3 osobowa komisja skrutacyjna, wybrana  

w głosowaniu jawnym spośród członków Rady Miejskiej w Lwówku. 

Kandydaci do komisji skrutacyjnej zgłaszani są przez radnych. Każdorazowo 

przed dokonaniem wyboru kandydaci muszą wyrazić zgodę na udział  

w pracach komisji skrutacyjnej. 

Komisja skrutacyjna wybiera spośród siebie przewodniczącego, następnie 

przygotowuje i rozdaje radnym karty do głosowania w ilości odpowiadającej 

liczbie radnych uczestniczących w danym momencie w obradach sesji. 

Radny dokonuje wyboru ławników poprzez postawienie znaku „ X”  

w kratkach z lewej strony przy co najwyżej dwóch nazwiskach kandydatów, 

opowiadając się w ten sposób za wyborem tych kandydatów na ławników. 

Głosowanie odbywa się poprzez wywołanie nazwiska radnego wg. listy 

obecności, który podchodzi do urny i w obecności komisji skrutacyjnej 

wrzuca do urny kartę do głosowania. 
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Warunkiem ważności głosowania jest udział w głosowaniu co najmniej 

połowy ustawowego składu rady. 

Głos uważa się za nieważny, jeżeli: 

-na karcie do głosowania postawiono znaki „X” jednocześnie w więcej niż 

dwóch kratkach; 

-głos oddano na karcie do głosowania innej niż urzędowo ustalona lub karcie 

całkowicie przedartej; 

-na karcie do głosowania nie postawiono znaku „X” w kratce obok żadnego 

nazwiska kandydata. 

Za wybranych na ławników uważa się dwóch kandydatów, którzy uzyskali 

największą liczbę głosów. 

Po zakończeniu głosowania komisja skrutacyjna ustala wyniki głosowania i 

określa: 

Komisja skrutacyjna sporządza protokół i zatwierdza wyniki wyborów. 

W przypadku równej liczby głosów, która uprawniałaby do uzyskania 

mandatu ławnika przez większą liczbę kandydatów niż określa to pismo 

prezesa sądu okręgowego, przeprowadza się drugą turę głosowania 

spośród tych kandydatów, którzy uzyskali równą ilość głosów. W drugiej 

turze głosowania regulamin stosuje się odpowiednio. 

W przypadku, gdy wszyscy trzej kandydaci uzyskają taką samą liczbę 

głosów, przeprowadza się ponowne głosowanie z tą różnicą, że można 

oddać głos tylko na jednego kandydata. Pozostałe procedury głosowania 

stosuje się odpowiednio. 

Protokół podpisują odpowiednio wszystkie osoby wchodzące w skład komisji 

skrutacyjnej. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny prosił o zgłaszanie kandydatur  

w skład Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania na ławników 

do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu na kadencję 2016-2019. 

- Radny Pan Tadeusz Kachel zgłosił Pana Andrzeja Jędrzejczaka, który na 

powyższe wyraził zgodę. 

-Radny Pan Piotr Wojciechowski - zgłosił kandydaturę Pani Gabrieli Woźnej, 

która na powyższe wyraziła zgodę. 
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-Radna Pani Barbara Starosta- zgłosiła kandydaturę radnego Pana Łukasza 

Stelmaszyka, który na powyższe wyraził zgodę. 

 

Radni skład Komisji Skrutacyjnej przyjęli "jednogłośnie". 

 

Komisja Skrutacyjna udała się w celu ukonstytuowania się . 

 

1. Radny Jędrzejczak  Andrzej  Przewodniczący Komisji. 

2. Radna Woźna    Gabriela członek 

3. Radny Stelmaszyk  Łukasz członek. 

 

Ponieważ radni nie zgłaszali żadnych uwag, ani nie zabierali głosu 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XII/80/2015 w sprawie: przyjęcia Regulaminu głosowania 

podczas wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu 

została przyjęta "Jednogłośnie" ( 14 głosów za). 

Uchwałą załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyboru ławników na kadencję w latach 2016 - 

2019. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poprosił o odczytanie protokołu 

Zespołu Opiniującego kandydatury na ławników do Sądu Rejonowego  

w Nowym Tomyślu. 

 

-Przewodniczący Zespołu opiniującego Pan Piotr Wojciechowski odczytał 

protokół z posiedzenia Zespołu z dnia 7.10.2015 roku, informując, że 

uczestniczył w posiedzeniu Sędzia Sadu Rejonowego w Nowym Tomyślu 

Pan Adam Zapłata. Pan Wojciechowski stwierdził, że przejrzano złożoną 

dokumentacje kandydatek zgodnie z wymogami prawa i nie zgłoszono 

żadnych zastrzeżeń, ani uwag.  

Protokół Zespołu opiniującego załączony jest do niniejszego protokołu. 

-Pan Wojciechowski uzupełnił swa wypowiedź informując, że w ustawie  
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 dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych (tekst jednolity 

Dz. U. z 2015 r. poz. 133 z późn. zm.) §158, ust.1, pkt 2) jest zapis, że 

kandydat na ławnika musi być nieskazitelnego charakteru, tym niestety, ale 

Zespół nie zajmował się ponieważ po prostu tych osób na tyle nie zna. 

 

-Komisja Skrutacyjna udała się do oddzielnego pomieszczenia w celu 

przygotowania kart ( 14 ponumerowanych kart w kopertach) i protokołu  

z wyników głosowania. Ponadto Komisja sprawdziła urnę, pokazując 

wszystkim radnym, że jest ona w środku pusta. 

 

-Członek Komisji Skrutacyjnej Pan Stelmaszyk rozdawał radnym karty do 

głosowania. 

-Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Jędrzejczak przypomniał zasadę 

głosowania - postawić znak x przy 2 nazwiskach zapisanych na karcie do 

głosowania. Postawienie znaku x w więcej niż w 2 klatkach, lub nie postawienie 

znaku x w żadnej klatce jest głosem nieważnym. Następnie Przewodniczący Komisji 

Skrutacyjnej wyczytywał z listy obecności nazwiska radnych, którzy kolejno 

podchodzili do urny i oddawali swe głosy. 

 

Komisja udała się do oddzielnego pomieszczenia celem przeliczenia głosów, a 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny w tym czasie ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Jędrzejczak 

odczytał protokół z wyników głosowania ( załączony do protokołu) informując, że 

poszczególne kandydatki na ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu 

otrzymały następująca ilość głosów: 

 

1. Dziekoń  Małgorzata  13 głosów 

2. Korpik  Ewa   14 głosów 

3. Luch  Katarzyna    0 głosów 

 

W związku z powyższym na ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu 

wybrane zostały: 
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1. Dziekoń   Małgorzata 

2. Korpik  Ewa. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do głosowania uchwały. 

 

Uchwała Nr XII/81/2015 w sprawie: wyboru ławników na kadencję w latach 

2016 - 2019 została przyjęta "jednogłośnie" ( 14 głosami za) i załączona jest do 

niniejszego protokołu. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od 

nieruchomości na 2016 r. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że proponuje 

utrzymać ubiegłoroczne stawki podatku od nieruchomości na 2016 rok. 

Proponuje umniejszyć o 1% według ubiegłorocznych stawek pkt. 2)  

od budynków lub ich części podpunkt: 
 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu 

kwalifikowanym materiałem  
 

d) związanych z udzieleniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu 

przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające 

tych świadczeń  
 

Opinia stałych Komisji ( Rozwoju Gospodarczego, Prawa i Finansów, 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Oświaty, Sportu o Turystyki), 

w tym temacie jest pozytywna. 

 

Ponieważ radni nie wnieśli zapytań Przewodniczący Rady Pan Przewoźny 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwały Nr XII/82/2015 w sprawie: określenia stawek podatku od 

nieruchomości na 2016 r. została przyjęta "jednogłośnie" - 14 głosami 

za i załączona jest do protokołu. 
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11. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od środków 

transportowych na 2016 rok. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że temat ten był przedmiotem 

obrad stałych komisji Rady i tam proponowaliśmy przyjąć na 2016 rok ubiegłoroczną 

stawkę. Swoją decyzję nadal podtrzymujemy. 

 

Opinia stałych Komisji ( Rozwoju Gospodarczego, Prawa i Finansów, 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Oświaty, Sportu o Turystyki),  

w tym temacie jest pozytywna. 

 

Ponieważ radni nie wnieśli zapytań Przewodniczący Rady Pan Przewoźny 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XII/83/2015 w sprawie: określenia stawek podatku od środków 

transportowych  

na 2016 rok. została przyjęta "jednogłośnie" - 14 głosami za i załączona jest do 

protokołu. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta dla 

obliczenia wysokości podatku rolnego na 2016 rok.  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że proponujemy przyjąć 

do obliczenia podatku rolnego na 2016 rok ubiegłoroczna stawkę tj. 53zł za 

1 q żyta.  

Wielkopolska Izba Rolnicza wydała nam w tym temacie opinię pozytywną. 

 

Stałe Komisje Rady zaopiniowały "jednogłośnie" pozytywnie projekt uchwały 

w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia wysokości 

podatku rolnego na 2016 rok.  

 

Radni nie wnieśli zapytań, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała Nr XII/84/2015 w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta 

dla obliczenia wysokości podatku rolnego na 2016 rok. została przyjęta 

"jednogłośnie" - 14 głosami za i załączona jest do niniejszego 

protokołu. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXI/232/2005 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 29 listopada 2005 r. w sprawie określenia 

wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego oraz leśnego. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że musimy urealnić 

uchwałę z 2005 roku zgodnie ze zmianami wprowadzonymi do ustawy 

 o podatkach i opłatach lokalnych z dnia 24 września 2010 r. (Dz. U. z 30 

listopada 2010 r. Nr 225, poz.1461) w art. 5 w ust. 1 w pkt 1 lit. b gdyż 

wprowadzono nowy przedmiot opodatkowania, który otrzymał brzmienie: 

„ b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych” -  od 1 ha powierzchni. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Prawa i Finansów wspólnie z Komisja 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska zapoznały się z projektem uchwały dot. 

zmiany uchwały Nr XXXI/232/2005 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 29 

listopada 2005 r. w sprawie określenia wzorów formularzy obowiązujących w 

zakresie podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz leśnego. 

Komisja Oświaty, Kultury, Turystyki i Zdrowia również przyjęła do 

wiadomości ww. projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie zgłoszono uwag, ani zastrzeżeń ze strony radnych, 

Przewodniczący Pan Przewoźny przystąpił do głosowania. 

 

Radni Uchwałę Nr XII/85/2015 w sprawie: zmiany uchwały Nr 

XXXI/232/2005 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 29 listopada 2005 r. w 

sprawie określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie  
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podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz leśnego przyjęli 

"jednogłośnie " - 14 głosami za. 

Uchwałą załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej 

dotyczącej realizacji projektu „Przebudowa drogi powiatowej nr 2733P Grońsko-

Krzywy Las-Grudna” w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej 

Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019”  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że uchwała w tej sprawie była 

podejmowana na XI sesji Rady, ale w stosunku do tamtej uchwały, zaszły już pewne 

zmiany. My tym projektem aktualizujemy wcześniej podjętą uchwałę.  

W poprzedniej uchwale był zapis o zawartym porozumieniu, teraz zmieniamy  

ten zapis na umowę partnerską. Teraz też wpisujemy już kwotę, którą zapiszemy  

w §3. Całość zadania opiewa na 3.560.000zł. W tym 50% kosztów to udział państwa, 

 a następne 50% to Powiat w tym Miedzichowo 150.000zł., 740.000zł. Lwówek  

i 860.000 zł. Nowy Tomyśl. 

Jest to odcinek 4 km drogi, który poprawi nam jakość i bezpieczeństwo jazdy. 

 

Stałe Komisje - Rozwoju Gospodarczego, Prawa i Finansów, Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Oświaty, Sportu o Turystyki,  

przyjęły projekt ww. uchwały do wiadomości. 

 

Ponieważ radni nie zadali więcej pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Radni Uchwałę Nr XII/86/2015 w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

partnerskiej dotyczącej realizacji projektu „Przebudowa drogi powiatowej nr 

2733P Grońsko-Krzywy Las-Grudna” w ramach Programu Rozwoju Gminnej i 

Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019” przyjęli "jednogłośnie" i 

załączona jest ona do niniejszego protokołu. 

 

15. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr II/10/2014 Rady Miejskiej w 

Lwówku z dnia 29 grudnia 2014 w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że tą uchwałą 

wprowadzamy dodatkowe środki za wydawane zezwolenia na sprzedaż 

alkoholu.  

-Radna Woźna interesowała się, czy środki te są już rozdysponowane. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że środki te zgodnie  

z uchwałą podjętą na poprzedniej XI sesji przeznaczamy na place zabaw  

i obiekty rekreacji. Część tych inwestycji jest już zrealizowana, a część jest  

w trakcie np. budowa siłowni zewnętrznych. 

-Radny Kasperczak interesował się gdzie te siłownie będą montowane. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że będą one zamontowane 

w Brodach, Bródkach i poszerzony zakres urządzeń zamontowany zostanie  

w Lwówku, a wcześniej zamontowano też i w Zębowie. 

-Radna Gabriela Woźna prosiła o wykaz środków finansowych przeznaczonych 

na poszczególne wsi w Gminie od 2014r. - X. 2015r. przeznaczonych  

z Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 

Radni nie wnieśli więcej zapytań. 

 

Stałe Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu projekt uchwały zmieniający 

uchwałę Nr II/10/2014 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 29 grudnia 2014 w 

sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2015 rok. przyjęły do wiadomości. 

 

Uchwała Nr XII/87/2015 zmieniająca uchwałę Nr II/10/2014 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 29 grudnia 2014 w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok 

została przyjęta "jednogłośnie" i załączona jest do niniejszego 

protokołu. 

 

 

16. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2015r.  
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że tą 

uchwałą dokonuje się zwiększenia budżetu po stronie dochodów oraz po 

stronie wydatków o kwotę 283.789,00 

Zmiany dotyczą: 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801 Oświata i wychowanie, Rozdział 

80101 Szkoły podstawowe, § 0750 wpływy z dzierżaw- kwota 4.870,00 

(ZSPiP Posadowo) 

 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 853, rozdział 85305 Żłobki , § 0830 

wpływy z usług – kwota 5.000,00 

 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza, 

rozdział 85401 Świetlice szkolne, § 0830 wpływy z usług – kwota 10.500,00  

SP Lwówek 

 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, 

świetlice i kluby, § 0750 wpływy z dzierżawy – kwota ogółem 450,00 

(Świetlica Krzywy Las  300,00 i świetlica Pawłówek 150,00)  

 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852 Pomoc społeczna – kwota ogółem 

12.385,00 w tym : rozdział 85216 Zasiłki stałe , §2030 dotacja celowa – 

kwota 3.175,00 (Pismo Wojewody Wlkp) 

oraz rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej, § 2030 Dotacja celowa – 

kwota 9.210,00 (Pismo Wojewody Wlkp) 

 

6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75618 Wpływy z innych 

opłat, § 0480 Wpływy z opłat za wydawanie zezwoleń na sprzedaż alkoholu 

– kwota 7.000,00 

 

7. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Róże rozliczenia 

finansowe, § 6680 Wpłata środków finansowych z niewykorzystanych 

wydatków niewygasających – kwota 1.914,00 
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8. Zwiększenie planu dochodów w dz. 900, rozdział 90019 Wpływy i wydatki 

związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze 

środowiska, § 0690 Wpływy z różnych opłat – kwota 3.200,00. 

 

9. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75615 Wpływy podatkowe 

od osób prawnych, § 0310 podatek od nieruchomości – kwota 198.180,00 

Przeds. Eksploatacji Rurociągów Naftowych „PRZYJAŹŃ” (PERN) 

 

10. Przeniesienie w planie dochodów w dz. 756 z rozdziału 75616 wpływy 

podatkowe od osób fizycznych, § 0310 podatek od nieruchomości – kwota 

96.323,00 do rozdziału 75615 wpływy podatkowe od osób prawnych, § 0310 

podatek od nieruchomości – kwota 96.323,00 . 

 

11. Zwiększenie planu dochodów w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna 

dla uczniów,           § 2030 Dotacja celowa – kwota 33.920,00 (Pismo 

Wojewody Wlkp) 

 

12. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, Oświata i wychowanie, rozdział 

80101 Szkoły podstawowe, 2710 Dotacja celowa otrzymana w formie 

pomocy finansowej udzielanej między j.s.t. – kwota 6.370,00 (Powiat 

Nowotomyski) 

 

WYDATKI: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie, rozdział 

80101 Szkoły podstawowe, § 4270 zakup usług remontowych – kwota 

4.870,00 z przeznaczeniem na remont instalacji elektrycznej w ZSPiP w 

Posadowie. 

 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 853, rozdział 85305 Żłobki , § 4220 

zakup żywności – kwota 5.000,00  

 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza, 

rozdział 85401 Świetlice szkolne , § 4220 zakup żywności – kwota 10.500,00 

SP Lwówek. 
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4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, 

świetlice kluby, §4210 zakup materiałów – kwota 5.214,00 z przeznaczeniem 

między innymi na zakup butli gazowej do świetlicy wiejskiej w Krzywym 

Lesie 300,00 oraz zakup mat. do świetlic wiejskich 4.914,00 i do § 4300 

zakup usług pozostałych – kwota 7.000,00 na podłączenie Sali wiejskiej                  

w Chmielinku do kanalizacji sanitarnej . 

 

5. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92195 Pozostałą 

działalność, § 4210 zakup materiałów – kwota 150,00 dot. sołectwa 

Pawłówek z przeznaczeniem na kultywowanie tradycji wiejskich 

 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852 Pomoc społeczna – kwota ogółem 

12.385,00 w tym : rozdział 85216 Zasiłki stałe , §3110 Świadczenia 

społeczne – kwota 3.175,00 z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków stałych 

zgodnie z ustawą o pomocy społecznej        

oraz rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej, § 4010 wynagrodzenia 

osobowe – kwota 9.210,00 z przeznaczeniem na wypłatę dodatku dla 

pracowników socjalnych zatrudnionych w pełnym wymiarze czasu pracy 

realizujących pracę socjalną w środowisku w roku 2015. 

 

7. Zwiększenie planu wydatków dz.  851 Ochrona zdrowia, rozdział 85154 

Przeciwdziałanie alkoholizmowi, § 4210 zakup materiałów- kwota 7.000,00 z 

przeznaczeniem urządzeń na place rekreacyjne i place zabaw zgodnie z 

Programem GKRPA. 

 

8. Zwiększenie planu wydatków w dz. 900, rozdział 90003 Oczyszczanie miast 

i wsi, § 4210 zakup materiałów – kwota 3.200,00 z przeznaczeniem na 

utrzymanie czystości – zakup worków na tzw. sprzątanie świata.  

 

9. Zmiany w dz. 801 Oświata i wychowanie w tym: 

Umniejszenia : 

 

– rozdział 80104 Przedszkola – kwota ogółem 31.500,00 
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§ 4040 dodatkowe wynagr roczne – kwota 2.000,00 

§ 4170 wynagrodz bezosobowe – kwota 3.000,00 

§ 4260 zakup energii – kwota 15.000,00 

§ 4300 zakup usług pozostałych – 9.600,00 

§4430 opłaty i składki – kwota  1.900,00 

- rozdział 80149 Nauka specjalna dzieci niepełnospr. – kwota ogółem 

13.700,00 

§ 4010 wynagrodzenia osob – kwota 12.600,00 

§ 4110 składki ZUS – kwota  1.000,00 

§  4120 składki FP – kwota 100,00 

Zwiększenia: 

- rozdział 80104 Przedszkola – kwota ogółem  45.800,00 

§ 3020 wydatki osobowe nie zal do wyn – kwota 2.800,00 

§ 4010 wynagrodzenia – kwota  41.000,00 

§ 4110 składki ZUS – kwota  1.000,00 

§ 4120 składki FP – kwota  1.000,00 

- rozdział 80149 Przedszkola- nauka specjalna dzieci niepełnospr – 

kwota 13.700,00 

§ 4210 zakup mat – kwota 6.000,00 

§ 4240 zakup pomocy – kwota 1.500,00 

§ 4260 zakup  energii – kwota 3.000,00 

§ 4300 zakup usług pozost – kwota 3.200,00 

 

Po  przeprowadzeniu analizy budżetu  Przedszkola w Lwówku występuje 

brak środków na wynagrodzenia  w związku z licznymi zastępstwami 

nauczycieli, którzy przebywali na zwolnieniach lekarskich. Chcąc zapewnić 

ciągłość działalności i zabezpieczyć opiekę dzieciom w przedszkolu 

zmuszeni byliśmy zatrudnić osoby z uprawnieniami na zastępstwa  lub 

wypłacać nadgodziny co wpłynęło na zwiększone zapotrzebowanie środków 

na ten cel.  Brakująca kwota to 14.300,00 którą prosimy zabezpieczyć w 

naszym planie  wydatków aby do końca 2015 roku prowadzić działalność 

bieżącą.  
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Pozostałe zmiany  mają na celu dostosowanie planu do potrzeb 

wynikających z działalności Przedszkola i planowanych wydatków do końca 

roku budżetowego. 

 

10. W postanowieniach uchwały dokonuje się zapisu dotyczącego wysokości 

środków w sprawie realizacji zadań dot. wspierania rodziny zgodnie z zał.  

  nr 7 

 

11. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 801, rozdział 

80101 Szkoła podstawowa, z § 4260 zakup energii – kwota 2.000,00 do § 

4210 zakup materiałów – kwota 2.000,00 z przeznaczeniem na zakup 

kaloryferów w SP w Posadowie. 

 

12. Zmiany w planie wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie pomiędzy 

jednostkami oświatowymi- ogółem zwiększenie planu  o kwotę 16.070,00 w 

tym: 

Umniejszenie ogółem 48.400,00 z tego: 

 

 Rozdział 80101 Szkoła Podstawowa- kwota ogółem 38.200,00 - w tym:  

§ 4010 wynagrodzenia osobowe – kwota 25.000,00 (SP Lwówek) 

§ 4040 dodatkowe wynagrodzenie roczne – kwota 8.200,00 (SP Chmielinko 

5.700,00, SP Posadowo – kwota 2.000,00, SP Brody 500,00) 

§ 4110 składki ZUS – kwota 5.000,00 (SP Lwówek) 

 

Rozdział 80104 Przedszkola – kwota ogółem 7.700,00 w tym: 

§ 4040 dodatkowe wynagrodzenie roczne – kwota 7.700,00 (P-le Posadowo 

1.500,00, , P-le Brody 1.000,00, P-le Pakosław 4.700,00, P-le Chmielinko 

500,00) 

 

Rozdział 80110 Gimnazjum – kwota ogółem 2.500,00 w tym: 

§4040 dodatkowe wynagrodzenie roczne – kwota 2.500,00  

 

Zwiększenie ogółem 64.470,00 z tego: 
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Rozdział 80101 Szkoły Podstawowe 

§ 4170 wydatki bezosobowe – kwota 6.370,00 z przeznaczeniem na umowy 

zlecenia celem realizacji zajęć rekreacyjno- sportowych w publicznych 

placówkach oświatowych – środki z Powiatu Nowotomyskiego 

 

Rozdział 80104 Przedszkola  

§ 4010 wynagrodzenia osobowe – kwota 14.300,00 (P-le Lwówek)  

§ 2310 Dotacja celowa – kwota 10.000,00 (pobyt dzieci w przedszkolach w 

innych gminach - Miedzichowo, Kuślin) 

 

Rozdział 80113 Dowożenie dzieci do szkół 

§ 4210 zakup materiałów – kwota 33.800 z przeznaczeniem na zakup paliwa 

i mat eksploatacyjnych do autobusu szkolnego i Trafica dowożącego dzieci 

niepełnosprawne na zajęcia. 

 

13. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 900, rozdział 

90004  funduszu sołeckiego sołectwa Brody w przedsięwzięciu pn. „Poprawa 

estetyki wsi” z § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 200,00 do § 4210 

zakup materiałów – kwota 200,00 z przeznaczeniem na zakup ławki celem 

poprawy estetyki wsi. 

 

14. Przeniesienie planu wydatków w dz. 600 Transport i łączność , rozdział 

60016 Drogi publiczne gminne z § 6800 rezerwa inwestycyjna – kwota 

ogółem 100.000,00 do § 6050 wydatki inwestycyjne - kwota 100.000,00 w 

tym : 

- budowa parkingu i chodnika przy ul. Pniewskiej 70.000,00 

- przebudowa ul. Zielonej w Lwówku – 30.000,00 

 

15. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750 Administracja , rozdział 75023 

Urzędy gmin , § 6060 zakupy inwestycyjne – kwota 20.000,00 z 

przeznaczeniem na zakup oprogramowania Microsoft Windows do 

komputerów stanowiskowych oraz do serwera. 

 



 24 

16. Zwiększenie planu wydatków w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna 

dla uczniów, § 3240 Stypendia dla uczniów – kwota ogółem 44.920,00 w tym 

-wkład Gminy jako udział własny w stypendiach socjalnych 11.000,00 oraz 

dotacja z budżetu państwa 33.920,00) 

 

17. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75412 Ochotnicze straże 

pożarne – kwota 1.500,00  z przeznaczeniem na dotacje dla OSP Zębowo  

 

18. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 750, rozdział 

75023 Urzędy Gmin, z § 4440 odpis na ZFŚS – kwota 143,36 do § 4300 

zakup usług pozostałych – kwota 143,36 (zmiana dot. rozliczenia odpisu na 

ZFŚS tytułem średniorocznego zatrudnienia) 

 

19. Zwiększenie planu wydatków w dz. 758. Rozdział 75818 Rezerwy ogólne i 

celowe § 4810 Rezerwy – kwota 131.680,00 

Kontynuując wypowiedź Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że 

zgodnie z pismem otrzymanym z RIO w sprawie nieuwzględnienia we wrześniowej  

uchwale budżetowej załącznika nr 9 dot. wydatków wynikających z ustawy  

o wspieraniu rodzin - wydatki w kwocie 4.838,12 zł dziś po prostu dokonujemy tej 

zmiany. 

-Radny Kasperczak interesował się, czy to będzie to dodatkowy punkt w uchwale. 

-Skarbnik Gminy Pani Kaczmarek wyjaśniła, że będzie to dodatkowy załącznik nr 9. 

 

Radni nie wnieśli więcej zapytań w związku z tym Przewodniczący Rady  

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XII/88/2015 w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2015r. została przyjęta "jednogłośnie" 14 głosami "za"  

i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że zmiana Wieloletnie Prognozy 

Finansowej jest konsekwencją zmiany budżetu. Naszymi zmianami nie powiększamy 

deficytu. 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała Nr XII/89/2015 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

została przyjęta "jednogłośnie" i załączona jest do protokołu. 

 

18. Odpowiedź na interpelacje. 

 

W trakcie obrad XII sesji nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

19. Wolne głosy i wnioski. 

 

-Radna Woźna interesowała się dlaczego wybrano naprawę drogi 

powiatowej Grudna - Krzywy Las, a nie na przykład Brody - Turowo, która 

jest o wiele gorszym stanie. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że ten proces trwa od 

2013 roku. Całość prac planistycznych przejęła Gmina Lwówek na siebie. 

Poprzedni Starosta proponował naprawę drogi Opalenica - Grodzisk , ale ten 

pomysł nie przeszedł. Teraz zapewne Opalenica będzie ponownie o te 

naprawę wnioskować. My chcemy z Wójtem Piechotą wziąść to na siebie, 

gdyż Opalenica nie jest tą drogą zainteresowana.  

Jest to temat do rozmów i musimy też włączyć w to Pniewy. 

-Radna Starosta interesowała się budynkiem po byłej Szkole Podstawowej  

w Grońsku. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że na spotkaniu  

z rodzicami rozważano urządzenie klas dzieci niepełnosprawnych 

dowożonych z gminy Lwówek do innych ośrodków między innymi do 

Zbąszynia czy do Sielinka. Rodzice nie wyrazili na powyższe zgody.  

Na zebraniu wiejskim wraz ze Stowarzyszeniem rozważaliśmy nad 

umiejscowienie tam Warsztatów Terapii Zajęciowej.  

-Radna Starosta interesowała się naprawą drogi Komorowo - Komorowice. 

-Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że droga ta została już naprawiona. 
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-Radna Kubiak interesowała się, czy budowana droga Grudna -Krzywy Las 

będzie oświetlona. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że w tym projekcie nie jest 

uwzględnione oświetlenie tej drogi. 

-Radny Jędrzejczak prosił, aby dokonać naprawy poprzez zlikwidowanie 

wgłębienia chodników w kierunku Szkoły Podstawowej w Posadowie, oraz 

usunąć zastoiny wody na nowo położonym asfalcie na drodze w Zgierzynce 

- wjazd od świetlicy. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny wrócił do tematu pisma Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Poznaniu o umorzenie płatności podatku od 

nieruchomości na 2016 rok. 

-Radny Kasperczak zabierając głos stwierdził, że w zasadzie my wszyscy 

tez płacimy podatki. Policja jest na utrzymaniu Państwa dlatego nie ma takiej 

potrzeby. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poparł przedmówce i stwierdził, że 

możemy wspomóc nasz Posterunek Policji , ale nie będziemy umarzać 

podatków. 

 

Radni "jednogłośnie" wyrazili opinie negatywną w stosunku do pisma 

Wojewódzkiej Komendy Policji w Poznaniu - nie umarzać. 

 

20. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny 

zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 


